
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Številni amandmaji
»Škoda, da je bilo tako malo pripomb na osnutek smernic, zato pa

imamo zdaj tolikšno število amandmajev,« je predsednik zbora zdru-
ženega dela Rado Tihelj že na samem začetku seje tega lelesa nakazal,
pri kateri točki dnevnega reda bodo tokrat imeli delegati najvet
opravka. Vsi trije zbori občinske skupščine so namreč 25. oktobra na
ločenih sejah sprejeli predlog smernic za pripravo družbenega plana
občine in mesta za naslednje srednjeročno obdobje, vendar s števil-
nimi amandmaji, ki so bili očitno potrebni zaradi površnega obravna-
vanja tega dokumenta kot osnutka v poletnih mesecih.

Vse te amandmaje je pred sejo
občinske skupščine obravnaval
tudi naš izvršni svet, ki je za ne-
katere predlagal, da se ne sprej-
mejo, ker niso v skladu z zako-
nom ali drugimi dokumenti, ne-
katere pa je oblikoval nekoliko
drugače. Tako je združil skupni
amandma komisije za razvoj KS
pri občinski skupščini in sveta za
spremljanje razvoja KS pri OK
SZDL z amandmajem telesno-
kulturne skupnosti. Delegati so
dali pritrdilno mnenje za

amandma, ki pravi, naj se po-
novno preverijo vse nerealizi-
rane investicije iz tega srednje-
ročnega obdobja, in se v prime-
ru, da so le-te še vedno potrebne.
uvrstijo v dogovor o temeljih
plana 1986—1990.

Delegati so se tudi strinjali z
amandmajem občinske kulturne
skupnosti, ki se je nanašal na rast
Ijubiteljske kulture, investicijsko
vzdrževanje kulturnih objektov
(to dvoje je bilo v smernicah
premalo zajeto) in na tazvoj

knjtžničarske dejavnosti.
Sprejet je bil tudi amandma

OK SZDL glede sistema javnega
obveščanja, ki ga v smernicah, v
poglavju »temeljni cilji razvoja«,
ni bilo moč zaslediti. Prav tako
sla bila brez zapletov potrjena
dva amandmaja občinskega sin-
dikalnega sveta. Prvi je govoril o
zagotavljanju življenjskih ra-
zmer na taki ravni, kot so sedaj,
drugi se je zavzemal. da se prizi-
dek k OS Adolfa Jakhla v Zalogu
uvrsti v predlog smernic.

Amandma občinske skupnosti
socialnega varstva, v katerem je
bilo predlagano, da se še naprej
zavzemamo za reševanje stano-
vanjskih problemov upokojen-
cev in za gradnjo domov, za kar
naj bi še vedno združevali sred-
stva v višini 2 odstotkov, tako kot
v tem srednjeročnem obdobju, je
bil s sUani izvišnega sveta sprva

zavrnjen, po ugovoru predstav-
nika tega sisa Danila Jurce pa je
bil amandma izglasovan, vendar
brez odstotkov. Pripomb tudi ni
bilo k amandmaju komiteja za
družbene dejavnosti, ki je menil,
da mora biti tudi v smernicah za-
pisano, da bomo vzporedno s
stanovanjsko gradnjo zidali tudi
najnujnejše spremljajoče objek-
te.

Do zapletov pa je prišlo pri
amandmaju AMD Moste, ki se
je nanašal na stadion tehnične
kulture v Zelenem gaju. a ga je
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izvršni svet zavrnil. Gre namreč
za to da mora biti ta objekt naj-
prej zapisan v dokumentu Ljub-
ljana 2000, nakar ga lahko šele
uvrstimo tudi v občinske plane.

Nekaj amandmajev je bilo
tudi na predlog smernic za pri-
pravo družbenega plana mesta
Ljubljane. Izvršni svet je svoje
amandmaje poslal v mesto že
pred sejo občinske skupščine, na
sami seji pa jih je bilo potrjenih
še nekaj, in sicer: dva amand-
maja občinskega sindikalnega
sveta (glede zagotavljanja živ-
ljenjskih razmer in glede gradnje
spreinljajočih objektov v stano-
vanjskih soseskah), amandma

komiteja za družbene dejavno-
sti, telesnokulturne skupnosti in
Blagovno transportnega centra.

Delegati so obravnavali tudi
osnutek resolucije o uresničeva-
nju družbenega plana občine \
naslednjem letu. Delegat II.
konferenace Žito je menil, da
nima pomena zatiskati oči pred
dejstvom. da pri samo 1,5-od-
stotnem povečanju družbcncga
proizvoda nc bomo zmogli
ohraniti zdajšnje ravni osebnih
dohodkov: 13. konferenca dele-
gacij BTC je predlagala, da velja
v coni MP-3 pričcti s pripravo
proste carinske cone. Da je
skrajni čas za uskladitev želja,
potreb in možnosti v družbenih

dejavnoslih in v tem smislu tudi
oblikovati programe, je pove-
dala delegatka 27. konference
delegacij OŠ Ketteja in Murna.
Predstavnik II. konference Ko-
linska pa je vprašal, kaieri so tisti
dodatni ukrepi, s katerimi naj bi
zagotavljali doseženo raven v
družbenem standardu. Izrazili je
tudi dvom v le 1-odstotno rast
zaposlovanja v prihodnjem letu.
Na premajhno spodbujanje pri
izobraževanju za deficitarrte po-
klice in na neusklajenost občin-
ske. mestne, republiške in zvezne
resolucije pa je opozoril delegal
II. konference Saturnus.
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